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C  BRIEF VAN DE VOORZITTER VAN DE EERSTE KAMER DER 
STATEN-GENERAAL 

Aan de Minister voor Wonen en Rijksdienst 

Den Haag, 12 juli 2016 

Met belangstelling hebben wij kennis genomen van het verslag van het 
Algemeen Overleg inzake de Renovatie Binnenhof dat u op 1 juni 2016 
met de Tweede Kamer hebt gevoerd (Kamerstuk 34 293 nr. 21) en het 
verslag van het VAO d.d. 7 juli 2016. Ook hebben wij kennis genomen van 
de brieven en rapporten die u de Kamers in verband met deze overleggen 
hebt toegestuurd. 

Wij zullen het overleg graag met u voortzetten zoals is afgesproken tijdens 
het politiek overleg dat wij op 14 april met u hebben gevoerd. Daarbij 
zullen wij ook de door de Tweede Kamer aanvaarde motie-De Caluwé 
betrekken. 

Voor ons blijft het uitgangspunt dat de parlementaire democratie zoveel 
mogelijk zichtbaar blijft aan het Binnenhof en dat de Eerste Kamer het 
Binnenhof niet langer verlaat dan strikt noodzakelijk. 

Wij blijven ons inzetten voor een beslissing die op een zo breed mogelijk 
draagvlak kan rekenen. Wij hopen u zo spoedig mogelijk na het zomer-
reces te spreken. Graag rekenen wij erop dat u uw eindoordeel aanhoudt 
tot het overleg met de Eerste Kamer heeft plaatsgevonden en daarover 
niet voortijdig in de publiciteit treedt. 

Namens de Huishoudelijke Commissie van de Eerste Kamer,
A. Broekers-Knol
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